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Rullering Anleggsstrategi for Alver 

 

Innspill frå Nordhordland Skeiseklubb 

Nordhordland Skeiseklubb har sidan 1996 jobba for å få bygd kunstisanlegg i Knarvik, m.a.o. i 25 år! 

Kunstisanlegg er sjølvsagt heilt nødvendig for å få stabile forhold for vår aktivitet. Vi ser at 

kunstisanlegg står på langtidsplanen. Den bør definitivt etter kvar komme opp på prioritert liste. 

Viktig kommentar / presisering angåande type kunstisanlegg 

Vi etterspør ikkje tradisjonell ishall med isflate på 30x60m. Det passar ikkje for den allsidige bruk vi 

ynskjer å tilretteleggje for. 

Nordhordland skeiseklubb sin målsetnad er kunstisanlegg med stort nok isareal til masseidrett på 

skeiser for fleire ulike isidrettar inkl. mindre rundbane. Med mindre rundbane meiner vi bane på 285m. 

Det krev yttermål isflate på 126 x 60 m, På innsiden av rundbane stor isflate for allsidig isleik inkl. 

bandy og/eller ishockey 

Samme store flaten kan då utanom vintersesongen om ynskjeleg brukast til stor fotballbane.  

Det er viktig å presisere at rundbane blir svært mykje brukt av barn, ungdom og skeisetrimmarar sjølv 

om dei ikkje er aktive med hurtigløp. 

Vedlegg:  

Forprosjektrapport Kunstisbane i Knarvik  

Endret framlegg til av plassering/lokalisering i Knarvik 

Kunstisanlegg på Gjøvik: Det er denne anleggstypen vi går for, men med tak; altså skøytehall 

Ta kopi av denne linken:  

https://dl-mail.ymail.com/ws/download/mailboxes/@.id==VjN-

XjKUwd0VPft4aHPKsfxqVvMmViOsXKPa2taF8FouBzojYHnMZBvXzLUntKq4axMYnhzC_dn1v_-

OCncWJwQRhw/messages/@.id==AO1JyAoAAACIWnGogQPoAPhpnko/content/parts/@.id==2/raw?

appid=YMailNorrin&ymreqid=53e58bd8-a068-7e2d-1c80-

630036011400&token=zitEzqOML3j84e6ealFTT5U7-km5qEQF52lp7AcCuBbwQkQC3DYKfroQM-

dK5rn3bgxx-_AGDAHN2W4Epclb6tDWNflLs-A9-WkTdM7W6Bk1VggCWtIxTNUjveWrprYt 

 

Frekhaug 25. mai 2021 

Atle Bergseth (leiar Nordhordland skeiseklubb) 
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